
 
 
Styrelsemöte 2 2023-02-28 
 

1. Mötet öppnas av vice ordförande Olof Lewin 

2. Närvaro 

Ordinarie:  
Katarina Vallström  
Olof Lewin 
Åsa Lindström 
Carola Brun 
 
Suppleanter: 
Mattias Anderström 
Liz Malmenlid 
Lars Malmgren 
Thomas Andreasson, Kungälvsbostäder 
 
Övriga:  
Björn Askenbäck 
 
Frånvarande:  
Johan Ygdenheim, Kungälvsbostäder 
Goran Somodji 
Jerker Hällqvist 
 

3. Val av justerare: Carola Brun 

4. Godkännande av dagordning 

5. Genomgång av senaste mötesprotokollet  

6. Rapporter/Skrivelser: Inga inkomna skrivelser.  

7. Ekonomi/budget 

8. Styrelsens arbetsuppgifter  

Nya planteringar i sker i april.  

 

9. Pågående- eller utförda arbeten 

Arbetet med asfaltering påbörjas inom kort.  

Information går ut till radhuset gällande asfaltsbeläggning samt information om klippning av 

häckar, annan växlighet och liknande.  

Skrivelsen gällande asfalteringsarbetet lästes upp för styrelsen.  

Förtydligade bör göras kring kantstenen samt om radhusägare önskar hjälp av BTL med ny 

kantsten, prislista samt hur jobbet skall utföras. 

Utskicket med skrivelsen samt prislista bör läggas i brevlådor samt eventuellt mail. 

 

Anbudsförfarandet gällande laddboxar pågår. Entreprenörer har varit och tittat på plats men 

inga offerter har inkommit.  



Offert från Inter-El gällande att höjning av belysningsgraden vid parkeringarna, ca 150 tkr.  

Beslut fattas att genomföra arbetet med Inter-El.  

 

Ca 17 vattenmätare i mellersta området byts just nu den här veckan. Arbetet utförs av 

Rollsbo Rör.  

 

Arbetet med att förbättra belysning kring parkeringen pågår. Förhoppning att arbetet är klart 

i slutet av mars.  

 

Sopning av hela parkeringen sker i slutet av mars samt även några linjer ska förstärkas.  

 

10. Övriga frågor 

Björn bjuder in valberedningen till kommande möte inför årsmötet. 

Olof, Katarina, Carola samt Goran – omval.  

Stiftelsen Kungälvsbostäder har två platser, dessa bestämmer de själva vilka som 

representerar.  

 

Gällande övervakningskameror vid parkeringen, väntar vi fortfarande på offert på hela 

området samt installation. Olof kontaktar Övervakningsbutiken för komplett offert och 

denna skickas till styrelsen. Olof presenterade powerpoint för styrelsen igen samt de olika 

kostnadsförslagen som inkommit.  

Vidare diskussion vid nästa möte.  

 

Kontakt behöver tas med kommunen gällande nyttjandeavtal med marken/området 

tennisplanen för att komma i gång med arbetet. Marken behöver dräneras.  

Önskvärt om saker att göra för lite äldre barn i området.  

 

Carola, Liz och Åsa funderar på planteringar i området samt även längs gångbanan till bussen.  

 

Ny logga till Tveten och nya skyltar vid infarterna?  

 

Container kommer finnas i april under två veckor.  

 

11. Kommande möten:  

28 mars klockan 18:00 

18 april klockan 18:00 

 

Preliminärt årsmöte, tisdagen den 23 maj klockan 18:00.  

Trankärrsgården är bokad.  

 

12. Ordförande avslutar mötet 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
Vid protokollet 

 
 

………………………………………………. 
Katarina Vallström 

 

 
Justeras    Ordförande 

 

……………………………………………….                 ………………………………………       
Carola Brun                                                                        Olof Lewin 

 
 


